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Spel en plezier tijdens sportdag 

 

 



VTI Oostende leeft meer dan ooit! 

 

 
Beste ouders, leerlingen, collega’s en sympathisanten, 
 

 
 

Directeur Ludo Viaene. 

Ik wens jullie allereerst veel kijk- en 
leesplezier met dit nieuwe Verbindend 
Technisch Infokrantje. Er staat weer 
heel wat in over onze school. Dit wil 
eigenlijk maar één iets zeggen: ik 
maar één iets wil zeggen: VTI 
Oostende leeft. Als directeur ben ik 
daar trots op. Trots op ons team, 
trots op de leerlingen, trots op 
projecten, … Dank aan iedereen voor 
jullie engagement. 
De leerlingen hebben het zeker al 
gemerkt: de verbouwingswerken zijn 
eindelijk begonnen. Eerst werd het 
gebouw ontmanteld. Vanaf donderdag 
27 oktober wordt het afgebroken. 
Tijdens de afbraakwerken geven we 
daarom de eerste week na de 
herfstvakantie afstandsonderwijs. Dit 

is nodig uit veiligheidsoverwegingen. 
Het is bovendien niet evident om in 
deze tijden te bouwen. Alles wordt 
duurder. Ook wij voelen dit.  

 
De afgesproken prijzen zijn ondertussen duurder geworden. Voorlopig 
kan alles blijven doorgaan zoals gepland. Dit hebben we te danken aan 
Kris Barber, onze technisch directeur. Hij volgt alles van dichtbij op. Het 
is daarenboven afwachten hoe onze energiefactuur zal evolueren. Ook 
hier volgen we alles nauwgezet op. We geloven dat we ook dit met onze 
school zullen aankunnen.  

 
In dit voorwoord verwijs ik ook graag naar een aantal nieuwe zaken op 
school die dit schooljaar nieuw zijn: 
 

• Op vraag van de leerlingen komt er een binnenruimte voor de derde 
graad, waar die leerlingen ’s middags zonder toezicht mogen eten.  
Voorlopig gaan ze daar heel volwassen mee om. 

  

Woordje van 

de directeur 



• Vanaf de tweede graad hebben de leerlingen geen schoolagenda 
meer. Ik doe daarom een warme oproep aan alle ouders om 
Smartschool regelmatig te raadplegen. Communicatie vanuit de 
school naar ouders en leerlingen en omgekeerd is heel belangrijk. 
Wie nog niet met Smartschool kan werken, stuurt een mail naar 
ludo.viaene@vtioostende.be. Werkelijk iedereen moet Smartschool 
volgen. Enkel zo kunnen we samen de leerlingen opvolgen. Dit werkt 
een positieve schoolloopbaan in de hand. 

• Er geldt een nieuw sanctiebeleid: het 4 lademodel. Dit is nu al goed 
zichtbaar via Smartschool. 

• Een skiproject, waarbij leerlingen zullen opgeleid worden om het 
officieel brevet van “Europese skimonitor” te behalen. Deze opleiding 
zal tijdens de lessen doorgaan in België en in Oostenrijk. De 
lestijden die de leerlingen daardoor verliezen, zullen ze moeten 
inhalen via online lessen en extra taken. Zo ontstaat er geen 

leerachterstand. In een volgende fase wil ik dit ook voor voetbal 
uitwerken. Dit zal gebeuren aan de hand van een buitenlandse 
voetbalstage tijdens de lessen. ’s Avonds volgen dan 
afstandsonderwijs en taken. Dit alles om een gezonde geest in een 
gezond lichaam te bekomen. Jullie horen er zeker nog van.  

• De geboorte van een nieuw krantje voor de leerlingen “V-TImes”. 
 
 
Ik vergeet zeker nog zaken, maar zo zien jullie dat mijn slagzin VTI 
Oostende leeft juist is. 
Om dit voorwoord te eindigen, heb ik nog een “wist-je-datje”. Wist je dat 

VTI Oostende volgend jaar 100 jaar bestaat? In 2023 gaan we dit zeker 
vieren. We kijken nu al uit naar een expo op Onze-Lieve-Heer-
Hemelvaart, zoals dit destijds de traditie was. Er komt een opendeurdag  
met daarbij een hapje en een drankje. Daarnaast willen we voor de 
leerlingen ook iets extra doen. In samenspraak met de organisatie 
“stressfactor” organiseren we een festival voor en door de leerlingen. 
Meer info hierover volgt. 
Naar aanleiding van dit jubileumfeest van de school brengt VTI Oostende 
bovendien een boekje uit over 100 jaar VTI. Voor 100 jaar VTI leeft onze 
school meer dan ooit. 
   
Geniet van dit infokrantje en een prettige herfstvakantie.  
 
 
Met vriendelijke groeten 
Ludo Viaene 
Directeur VTI Oostende 
 

  

mailto:ludo.viaene@vtioostende.be


Dag van de Jeugdbeweging floreert 

Overal in Vlaanderen werd op vrijdag 21 oktober de Dag van de 

Jeugdbeweging gehouden. Ook het VTI liet zich daarbij opmerken. 
Jongeren die dit verkozen, mochten op 21 oktober in het uniform van hun 
favoriete jeugdbeweging naar school komen. 
 
In Oostende startte de Dag van de Jeugdbeweging om 6.30 uur met een 
ontbijt in het jeugddorp ’t Bosjoenk. ’s Avonds was er op dezelfde plaats 
een afsluitende fuif. De organisatie hiervan ging uit van het Oostendse 
stadsbestuur. #dvdjb 

 

  



Vriendenkring trakteert met ontbijt 

 

Met een lege maag is het moeilijk om een hele voormiddag aandachtig te 
blijven. Daarom genoten de personeelsleden op woensdag 31 augustus 
van boterkoeken en belegde sandwiches. De maaltijd was een mooie 
gelegenheid om bij te praten over de voorbije maanden. 

 
Het initiatief voor dit verrassingsontbijt ging uit van de Vriendenkring van 
de school.  

 
 
 

  
 
 

Weinig leerkrachten konden zomaar voorbij gaan aan al dat lekkers … 
 

 

 

 

  

Er was 
voor elk 

wat wils! 
 



Attentie directeur Ludo Viaene 

 

Na afloop van de vergadering kreeg directeur Ludo Viaene een attentie 
voor de geboorte van zijn zoontje Lamin. We zien ook Andy Helsmoortel, 
voorzitter van de vriendenkring. 
 

 

 

 

Samen smullen van een ijsje! 

Vlak voor de start van een ongetwijfeld boeiend schooljaar kon iedereen 
genieten van een ijsje. Op de foto de schoonmaakploeg met vlnr Brigitte, 
Carine, Jessica en Christina. Vanessa ontbreekt. 
 

 



Nagedachtenis Otilia 

 

De vriendenkring van het VTI is er zowel in goede als kwade dagen. 
Daarom stond de vriendenkring paraat bij het overlijden van de kleine 
Otilia. Het meisje is het dochtertje van leerkracht Quinten Dumarey en 
Liesbet Van Renterghem. We konden slechts 5 maanden van haar mooie 
glimlach genieten. De vriendenkring zorgde voor een gedachtenisboekje 
waarin alle collega’s een troostend woord konden noteren.  Laat dit een 
warme en hoopvolle steun zijn voor Quinten en Liesbet en grote broer 
Marcel, ter nagedachtenis van Otilia. 
 

 
 
 

 
 

Personeelsleden van de school noteerden een troostend tekstje in een nagedachtenisboek. 



Dag van de leerkracht 

 

De dag van de leerkracht van woensdag 5 oktober bleef in het VTI geen 
dode letter. Tijdens de pedagogische studiedag op maandag 3 oktober 
werden alle personeelsleden in het Fort Napoleon getrakteerd op hapjes, 
een maaltijd, gevolgd door dessert. In de leraarskamer waren 
versnaperingen te vinden. Ook een computermuis behoorde tot het 
geschenkenpakketje. Zo liet de directie zijn waardering uiten voor de 
inzet van het team van leerkrachten, de technische ploeg, 
onderhoudspersoneel, opvoeders, leerlingenbegeleiders, … 
Op zijn beurt bezorgde de stad Oostende bloemzaden. 
 

 

  



 Charlotte leeft zich uit  

tijdens American Football 

Charlotte Vansteenkiste staat binnen onze school gekend als een 
enthousiaste leerlinge uit het derde jaar Houttechnieken. Dankzij de club 
Ostend Pirates leeft deze sportieve jongedame zich echter ook uit met 
American Football. 
 
“American Football wordt nog altijd beschouwd als een jongenssport, 
maar dit stemt niet helemaal overeen met de werkelijkheid”, opent 
Charlotte. “Mijn ploeg van de U16 Cadets  bestaat bij Ostend Pirates uit 
vijf meisjes op een totaal van dertig leeftijdsgenoten. De meiden worden 
helemaal opgenomen in de groep. Als meisje word je zeker niet buiten 

gesloten. Zelf heb ik veel steun aan Arwen. Wij twee vormen als het ware 
de mama’s van ons team.” 
 

 
 

Bij American Football hoort een degelijke bescherming. We zien Arwen Wyllie, Rhune 

Rosseel, Aaron Vandenabeele, Toben Barber, Charlotte Vansteenkiste en Aidan 
Himpe. 

  



“Pas afgelopen zomer groeide mijn interesse voor American Football. 
Alexander Lemahieu wist me te overtuigen. Hij is één van de coaches bij 
de Juniors en een collega uit restaurant Burger King, waar ik een 
studentenjob doe. Hij bracht me bij de Ostend Pirates. De ploeg met als 
voorzitter Glenn Michiels werkt haar matchen af in sportpark De Schorre. 
Tussen mijn teamleden zitten onder meer Gyllian Vanbillemont, Lukas 
Debiève en Justen Van Loo, die allen les volgen in het VTI.” 
 
“Op het veld neem ik plaats in de verdediging. Verdedigers voeren veel 
tackles uit om de bal te veroveren. Dit gebeurt vooral bij de spelers die 
deel uitmaken van de zogenaamde line, om de bal tegen te houden. Eén 
van die acties mondde onlangs uit in een spierscheur. Daardoor zal 
trainen de komende tijd moeilijker zijn. Ook de praktijklessen op school 
komen nu ongelegen. Voor notities ben ik aangewezen op bereidwillige 
klasgenoten.  

 
“Het einddoel van American Football is een touchdown scoren. Dit is het 
geval wanneer een speler met de bal het doelgebied van de tegenstander 
bereikt of wanneer een speler in die zone de bal vangt. Die moet dan wel 
afkomstig zijn van een medespeler.” 
 

Teamgeest 

 
“De U16 van Ostend Pirates houdt twee trainingen per week. Alle spelers 
beschikken over een uitgebreide bescherming: een helm, gezichtsmasker, 

kinriem, mond- en schouderbescherming vormt hierbij de basisuitrusting. 
Uiteraard dragen we deze bescherming ook tijdens de matchen die 
komend voorjaar zullen starten. Het intensieve contact tussen de spelers 
creëert een echte teamgeest. Noem de Ostend Pirates gerust een grote 
familie. Nu al kijken we uit naar onze wedstrijden in nationale competitie. 
De matchen worden gespeeld tussen februari en juni volgend jaar. 
Ongetwijfeld zullen we tegen die tijd als ploeg nog meer gegroeid zijn, 
wat de kans op een goed resultaat enkel doet toenemen”, aldus nog 
Charlotte Vansteenkiste. 
 

 



 U 16 Ostend Pirates in beeld 

 
 
Aan enthousiasme geen gebrek bij de U16 van Ostend Pirates.  
De groep bestaat uit Toben Barber, Shauwn Tournay, Santino Novellis, 

Sybren Dewitte, Lukas Debiève, Caithlin Steyaert, Aiko Mazijn, Rym 
Ahbchane, Guillaume Vanhercke, Sander Clinck, Lukas De Bruycker, 
Lennert Museeuw, Mark Umheiser, Toby Vyvey, Gyllian Vanbillemont, 
Rhune Rosseel, Aaron Vandenabeele, Ewout Bullynck, Mathieu Fransen, 
Charlotte Vansteenkiste, Justen Van Loo, Aidan Vandekerckhove, Aiden 
Himpe, Bavo Vermeersch, Arwen Wyllie, Axel Hemelaer, Ian Clauw, 
Romano Dewachter, Sebastiaan Deruytter en Wout Huet.  
 
Geen resultaten zonder een uitgebreide staf: Headcoach Sven Buysse, 
Offensive coördinator Alain Debaillie en Defensive coördinator Hans 
Bullynck. De coaches in opleiding heten Youandi Van Helsland, Sam De 
Haes en Gianni Neyrinck. Glenn Michiels treedt op als voorzitter. 
 
 

 



Leen Van Craesbeek nieuwe coördinator  

Centrum Leren en Werken 

 

Halfweg september is Leen Van Craesbeek gestart als nieuwe coördinator 
van het Centrum Leren en Werken Oostende. 
 
De nieuwe coördinator heeft al heel wat ervaring in het onderwijsveld 
achter de rug. “In de hogeschool VIVES was ik docent bij de 
lerarenopleiding. De jongste vijf jaar werd dit aangevuld met de functie 
opleidingshoofd. Daar hoorde ook een luik internationalisering bij. Dit 
komt neer op de uitwisseling met studenten van zowel landen uit Europa 
als landen uit andere continenten. Toch was het Centrum Leren en 

Werken Oostende bij mij een figuurlijke blinde vlek. Gelukkig hebben de 
personeelsleden van het CLW me meteen wegwijs gemaakt, waardoor ik 
me snel thuis mocht voelen. De leerkrachten reageren enthousiast op de 
nieuwe wind die door het CLW waait.” 
 

 

 
“Ook mij spreekt de 
weekindeling binnen het 
Centrum Leren en Werken erg 
aan. Onze leerlingen krijgen 
één dag les algemene vakken 

op school. Een tweede dag 
krijgen ze beroepsgerichte 
vorming. Gezien ons 
uitgebreid opleidingsaanbod 
zijn deze sectoren erg divers: 
horeca, bouw, verkoop, zorg, 
garage en polyvalent 
onderhoudswerker gebouwen. 
Drie dagen per week zijn de 
leerlingen van CLW actief op 
de werkvloer.” 

 
 
 
“Jongelui kunnen in het CLW zowel terecht voor Duaal Leren als voor 
Leren en Werken. Beide systemen zijn gelijklopend. Alleen kan duaal 
leren pas vanaf de derde graad. Bij Leren en Werken zijn jongeren al 
welkom vanaf hun vijftiende. Los van dit onderscheid is CLW Oostende 
uitermate geschikt voor leerlingen die klaar zijn voor het werkveld en 
graag leren door te doen.” 
 



“Onze school maakt deel uit van VTI Oostende, maar behoudt niettemin 
zijn eigenheid. Er is een eigen ingang ter hoogte van de Duivenhokstraat. 
Ook de speelplaats is apart. We delen de ateliers wel met het voltijds 
onderwijs. Om zo goed mogelijk de sfeer van een reële werkomgeving na 
te bootsen, spreken de leerlingen ons met de voornaam aan. Er is ook 
geen sprake van straffen, wel van goede afspraken.” 
 

Doorverwezen 

“Bij de start van het schooljaar waren er een honderdtal leerlingen. Door 
het specifieke karakter van de school stijgt dit in de loop van het jaar. 
Leerlingen worden dikwijls vanuit andere scholen richting CLW 
doorverwezen. Af en toe kunnen leerlingen definitief op hun stageplaats 
blijven. Het blijft vanzelfsprekend het einddoel hen zo goed mogelijk voor 
te bereiden op een job in de lijn van hun capaciteiten en interesseveld”, 

aldus coördinator Leen Van Craesbeek.  
 

 
  



OKAN op bezoek bij VRT en Roularta 

De jongeren van OKAN Oostende blikken terug op twee waardevolle 

uitstappen. De groep onder de zestien spoorde met de trein naar Brussel. 
Daar werd de Oostendse delegatie verwacht bij VRT. Dit sloot aan bij het 
project ‘nieuws’ dat eerder in de klas uitgebreid werd belicht. Zo maakten 
de leerlingen zelf een krant. 
 
In het gebouw van de openbare omroep liepen de leerlingen zanger Niels 
Destadsbader, televisiegezicht Dieter Coppens en muzikant Jean Blaute 
tegen het lijf. Het contact met Frank Deboosere verliep hartelijk. De 
jongelui mochten zelfs de presentatie van zijn weerbericht bijwonen. Ook 
studio van jongerenzender MNM kent voor OKAN Oostende geen 
geheimen meer. 
 
De leerlingen ouder dan zestien jaar bezochten uitgeverij Roularta. De 
drukkerij van dit immens bedrijf uit Roeselare maakte een enorme 
indruk.  
 
 
 

 
OKAN poseert bij de alom gekende VRT-toren. 

  



VTI start met opleiding tot skimonitor 

Met een zekere trots kunnen we aankondigen dat het VTI-Oostende vanaf 

het schooljaar 2023-2024 een nieuwe opleiding aanbiedt, naast de 
gewone studierichtingen die de leerlingen kiezen.  Er wordt gestart met 
een opleiding “in Europa erkende skimonitor”. Hiervoor komt er een 
samenwerking met “Sport Vlaanderen”, afdeling “Sneeuwsport 
Vlaanderen”. 
 

Via deze opleiding, die van hoog niveau is, kan de leerling uiteindelijk het 
diploma behalen dat nodig is om als betaalde skimonitor te fungeren in 
verschillende wintersportlanden van Europa. De gedroomde vakantiejob, 
zeg maar, of wie weet een kans die ook breder en structureel 
toekomstplannen kan waarmaken. 
 

 

Niemand blijft ongevoelig voor feeërieke berglandschappen. 

 

Het traject van de opleiding is afhankelijk van het skiniveau van de 
leerling en de opeenvolgende stappen worden bepaald in een 
samenwerking tussen het VTI en Sneeuwsport Vlaanderen. 
De opleiding, zowel in België als in het buitenland, vindt plaats tijdens de 
lesuren. 
 

 



Ook al gaat dit alles pas volgend schooljaar officieel van start. Toch wil de 
school nu reeds een en ander uittesten met een groep van gevorderde 
skiërs, die ondertussen werden geselecteerd. 
 

Oostenrijkse Alpen 

Van zaterdag 21 tot en met zaterdag 28 januari 2023 trekken 6 
leerlingen en 2 begeleiders naar de Oostenrijkse Alpen, in het skigebied 
Warth-Schröcken. Elke dag staat een training en vervolmaking van de 
skitechniek gepland onder leiding van gediplomeerde Oostenrijkse 
skileraars. 
 
Na elke skidag wordt ’s avonds een verplicht moment voorzien waarbij de 
leerlingen de gewone lessen van die schooldag op een of andere manier 
kunnen inhalen of bijwerken. 

Vooraf zal worden bepaald welke lessen moeten worden ingehaald en 
verschillende methodes zullen worden gehanteerd om dit doel te 
bereiken. Lessen zullen bijvoorbeeld worden opgenomen in het VTI en 
naar de leerling doorgestuurd. Ook een opdracht, een toets of tal van 
andere online middelen behoren tot de mogelijkheden.  
 

Ice Mountain Adventure Park 

Naast het buitenlandse luik, maken ook theoretische sessies en 
trainingsmomenten in België deel uit van de opleiding. Ook deze zullen 
worden uitgetest. Hierbij denkt de school onder andere aan 

samenwerking met de skiclub en indoorfaciliteiten van Ice Mountain 
Adventure Park in Komen. 
Vanzelfsprekend is er ook de band en samenwerking met de eigen VTI-
skiclub die sinds haar ontstaan in 1965 pakken ervaring opdeed. De 
skiclub beschikt over een waaier aan skimateriaal en bouwde met alle 
betrokken partners in het Oostenrijkse Lechtal waardevolle relaties op. 
 
Dit nieuwe project heeft reeds een hele voorbereidingsfase achter de rug 
en ongetwijfeld zal de testperiode uitmonden in allerlei bijsturingen. Maar 
de kop is eraf en u hoort in de toekomst beslist nog heel wat meer over 
deze nieuwe en unieke opleiding.  

 



Oud-studenten HTI opnieuw samen 

na zestig jaar 

 
In het Koninginnehof vond op woensdagmiddag 5 oktober een reünie 
plaats van de gewezen studenten van het Hoger Technisch Instituut. 
 
De aanwezigen studeerden zes decennia geleden af. De reünie was dus 
een diamanten jubileum. Toch waren er op de reünie in het Bosje nog 19 
van de 41 oud-studenten paraat. Uit die volledige groep zijn er al vijftien 
overleden. 
 
De organisatie ging uit van Fernand Rossel. Fernand was leerling in het 

VTI, daarna student in het KHBO, leerkracht industrieel 
wetenschappelijke wiskunde en adjunct-directeur van het VTI. Hij was 
ook gedurende twintig jaar voorzitter van de Vriendenkring van het VTI 
en jurylid van de afdeling Luchtvaart in het KHBO. 
 
Het HTI heette later KHBO, en maakt vandaag de dag deel uit van 
Hogeschool VIVES. De school was gevestigd langs de Zeedijk in 
Mariakerke. Het HTI lag aan de basis van onze eigen school. Tot op 
vandaag studeren veel jongeren uit de richting Industrieel Ingenieur 
verder aan de hogeschool VIVES.  
 

 
Een blij weerzien voor de vroegere klasgenoten, die zestig jaar geleden 

afstudeerden aan het HTI.  
(foto Peter Maenhoudt) 



Lourdes is zo wonderbaar 

 

Lourdes is zo wonderbaar 
Lourdes is bijzonder 

Niemand is er allemaal 
Lourdes is een wonder 

 
Ave Maria’s overal 

Gezang in vele talen 
Mensen, honderdduizendtal 

elk met hun verhalen 
 

Oud en jong en man en vrouw 

Bisschop en gerokte pater 
Allen komen naar de bron 

drinken van het water 
 

Het water van de Gave1 
neemt alle zorgen mee 

en ooit komt al dat water 
in de eindeloze zee 

 
Ere-leraar Frits Vandecasteele schreef dit stukje poëzie naar aanleiding 
van zijn bezoek aan het bedevaartsoord Lourdes met Samana. 

 
 
 

 

 
1 De rivier Gave stroomt door Lourdes 



BMW schenkt VTI exclusieve auto 

 

Dankzij een nieuwe samenwerking tussen BMW Belux, de Oostendse 
garage BMW Verhelst en VTI Oostende beschikt afdeling Autotechnieken 
over een splinternieuwe BMW van het model M2 CS. 
 
Samen met enkele andere technische scholen uit het hele land behoort 
VTI Oostende tot de uitverkorenen, waardoor de leerlingen uit de afdeling 
Autotechnieken voortaan kunnen sleutelen aan een “state of art”-wagen. 
De BMW M2 CS bevat de meest hedendaagse technologie. Daardoor 
kunnen leerlingen en leerkrachten aan de slag met nieuw didactisch 
materiaal. Het stelt hen in staat om een correcte diagnose te stellen, 
waardoor de chauffeur sneller en efficiënter geholpen wordt. De 

autosector krijgt bovendien beter opgeleide studenten die sneller aan de 
slag kunnen.  Autotechnicus staat daarenboven gekend als 
knelpuntberoep. Zowel de bedrijfswereld als de scholen hebben dus baat 
bij deze samenwerking. 
 

 
 

Beleidsondersteuner Carl Vandycke vormt de schakel tussen de school en het bekende automerk. 

  



De auto die BMW Belux en BMW Verhelst Oostende aan het VTI schenkt 
heeft een waarde van 100.000 euro en mag gerust een collectors item 
genoemd worden. Dankzij deze schenking beschikt de school uit de 
Stuiverstraat 108 over een nieuwe troef. Op de foto leerlingen uit de 
afdeling Autotechnieken, vakleerkrachten en directieleden van het VTI, 
eerste schepen Björn Anseeuw (N-VA) samen met een delegatie van BMW 
Belux en BMW Verhelst Oostende. 
 

 
 

Op de foto leerlingen uit de afdeling Autotechnieken, vakleerkrachten en directieleden van het VTI, 
eerste schepen Björn Anseeuw (N-VA) samen met een delegatie van BMW Belux en BMW 

Verhelst Oostende. (foto Emelyne Six) 
 
 
 
 

       Mooie aanwinst 

      voor leerlingen 

         Autotechnieken! 

  



Je was weer geweldig 

tijdens de sportdag! 

De sportdag van vrijdag 23 september bood opnieuw een waaier aan 
activiteiten. Naar gelang de leeftijd en de interesse van onze leerlingen 
werkten de leerkrachten Lichamelijke Opvoeding een gevarieerd 
programma uit. Alle collega’s stonden in voor het vlotte verloop van deze 
sportieve dag. Een gezonde geest in een gezond lichaam! 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



Nog meer sportdag … 

 

 

 

  
  

 

 

 



Overtuig je vrienden van 

Sport na School 

 
Sporten gebeurt niet enkel tijdens de schooluren, maar is ook na de uren 
een zegen. Daarom kwam Stijn Sabbe van Sport Na School (SNS) langs 
om de leerlingen uitleg te geven over alle aspecten van Sport Na School 
en UiTPAS, waarmee je korting krijgt.  
Sport na school staat synoniem voor onbeperkt sporten: atletiek, 
zwemmen, fitness, klimmen, dansen, en zo veel meer. Bepaalde 
activiteiten staan open voor G-sporters. 
SNS regio Kust is een samenwerking tussen de deelnemende stads- en 
gemeentebesturen, Sport Vlaanderen, diverse scholen, sportcentra, 

sportclubs en MOEV. MOEV zet alle leerlingen uit het kleuter-, basis- en 
secundair onderwijs aan tot een fitte, gezonde en veilige levensstijl. 
Meer op www.sportnaschool.be of Tom Vanparys, coördinator SNS regio 
kust, 0495 940 840 en tom.vanparys@sportnaschool.be.  

 

  

http://www.sportnaschool.be/
mailto:tom.vanparys@sportnaschool.be


Afbraak D-blok leidt tot afstandsonderwijs 

Vlak voor de herfstvakantie startte de langverwachte afbraak van het 

oudste deel van het schoolgebouw aan de Duivenhokstraat. In plaats 
daarvan komt er een hedendaags gebouw, waarover je later dit 
schooljaar meer zal vernemen. 
 
Het einde van de afbraakwerken is voorzien op donderdag 10 november. 
Om de veiligheid van personeel en leerlingen te garanderen, geldt tussen 
maandag 7 en donderdag 10 november afstandsonderwijs. In de eerste 
week na de herfstvakantie worden de leerlingen dus niet op school 
verwacht. Ze moeten thuis een aantal lessen volgen en/of opdrachten 
afwerken. 
 
Door de geplande nieuwbouw blijft een deel van de speelplaats lange tijd 
onbruikbaar. Daarom mogen de jongeren uit de derde graad van de D-
finaliteit voortaan hun pauze nemen in de verkeersvrije Sint-
Catharinapolderstraat, ter hoogte van het houtaltelier. Ook klassen uit de 
derde graad die het verdienen, zullen tijdelijk in dit straatje hun pauze 
mogen nemen.  
 

 
Tijdens de bouwwerken mogen klassen uit de D-finaliteit hun pauzes doorbrengen in de 

verkeersvrije straat ter hoogte van het houtatelier. Zitbanken maken de omgeving nog wat 

aangenamer.  



Sport en spel met tweedejaars 

Onder begeleiding van leerkracht Gianni Dumarey beleefden de tieners 

uit 2XP halfweg oktober een ontspannende middag. Daarbij stond sport 
en spel centraal. Bij één van de oefeningen kregen de leerlingen de 
opdracht zich te rangschikken volgens leeftijd. De daaropvolgende 
pompcontest haalde het beste in de jongeren naar boven. Zes onder hen 
slaagden erin liefst honderd keer te pompen. Als bijkomende uitdagingen 
moesten ze na vijf keer pompen telkens recht staan. Tijdens de 
avondstudie was het tijd voor gezelschapsspelen.  
 

 
 
 

EEN GEZONDE GEEST 
 

IN EEN GEZOND LICHAAM! 
 
  



Quinten bewierookt analoge fotografie 

 

Quinten Rijckewaert uit het vierde jaar Elektrische Installaties (5EI) is 
van vele markten thuis. Zo is hij een grote pleitbezorger van analoge 
fotografie.  
 
“Analoge fotografie is wat mij betreft springlevend”, zegt Quinten 
overtuigd. “Om te beginnen bevat een analoge foto meer kleur en is er 
een groter contrast. De korrel bij een analoge foto is bovendien veel 
intenser. De foto’s voelen als het ware anders aan.  Wie digitale foto’s 
neemt, denkt minder na. Je kan eindeloos foto’s nemen, zonder dat het 
iets kost. Bij analoge fotografie hangt er kostprijs aan vast, waardoor er 
je meer bij stilstaat. Met analoge foto’s kan je gevoelens beter 
uitdrukken. Daardoor blijven herinneringen aan de foto’s en de 
gebeurtenissen errond langer hangen.”    
 
“Kiezen voor deze techniek is alles behalve een 
gemakkelijkheidsoplossing. Vooral het verwerken van foto’s vergt veel 
tijd. Zo moet je de filmrol produceren, zodat je je negatieven kan zien. 
Dit is een lang proces. De negatieven inscannen om het resultaat te 
kunnen bekijken, is dikwijls lastig. Soms kloppen de kleuren niet zo goed 
en moet je deze aanpassen. Ook bij over- of onderbelichting is 
aanpassing een optie. Ik beschik hiervoor over een kleine scanner en 
bewerk de foto’s met ‘Fotolab’. Maar wat mij betreft moet je aan analoge 

foto’s niet prutsen. Ze zijn op zich al uitgerust met een soort filter.” 

 

 
 
Quinten bij 

Oostendes 
beroemdste gebouw: 

het kursaal. (foto 
Peter Maenhoudt)  

“Deze vorm van fotografie is wel relatief duur. Een donkere kamer 
inrichten vergt 200 euro. De prijs van filmrollen neemt toe. De camera’s 
zijn ook moeilijker te vinden. Er worden zelfs geen nieuwe meer 
geproduceerd. Dus moet je de kans krijgen om een degelijke 
tweedehandse camera aan te kopen.  Maar mensen laten hun oude 
camera op de zolder liggen en gebruiken deze nooit meer. Voor 
tweedehands een camera in perfecte staat, betaal je een aanzienlijke 
som. Om de foto’s te verwerken moet je op ruim 20 euro rekenen. In 



warenhuizen kan je analoge foto’s aan een meer democratische prijs 
produceren.” 
 
“Mijn hobby levert een gezonde spanning op. Pas als de foto werd 
ontwikkeld, wordt duidelijk hoe deze er daadwerkelijk uit ziet. Is de foto 
over- of onderbelicht? Dit extra aspect maakt fotograferen boeiend. Je 
hebt telkens het gevoel alsof je een cadeautje krijgt voor Kerstmis.” 
 

Villa Maritza 

Foto’s van oude architectuur spreken me enorm aan. Ik neem graag 
foto’s van waardevolle gebouwen. Het lijkt alsof de foto’s dateren uit een 
vroegere tijdsperiode. Dit creëert ook bijzondere emoties. Eén van de 
mooiste voorbeelden is de foto van het Bond Moyson gebouw op de 
Vrijdagmarkt in Gent. Het pand dateert uit het einde van de negentiende 

eeuw. Samen met de typische Gentse markt in de regen laat de foto het 
standbeeld van Jacob van Artevelde zien. In Oostende beschikt Villa 
Maritza op de Albert I-promenade over een gelijkaardige architecturale 
waarde.”   
 
“Onlangs kocht ik ook een digitale camera uit 1997. De bedoeling is om 
een analoog toestel uit datzelfde jaar aan te kopen en vervolgens 
dezelfde foto te maken met de twee toestellen. Wie het resultaat van 
beiden vergelijkt, zal wat mij betreft een duidelijk verschil opmerken. 
Misschien breng ik in de verdere toekomst wel een boek uit om mijn 
bevindingen rond digitale en analoge fotografie aan een ruimer publiek 

mee te delen. Het kan andere gepassioneerden wellicht inspiratie 
bieden”, aldus nog Quinten Rijckewaert. 
  

 

 
 

 
 

 
 

 
Quinten hecht veel belang aan 

architecturaal waardevolle 

gebouwen, zoals Villa Maritza op 
de Zeedijk. 

(foto Peter Maenhoudt) 



Peter Pinson en de sax: 

een geslaagd huwelijk 

 
Niet enkel bij onze leerlingen schuilt er onbekend talent. Deze stelling 
gaat net zo goed op voor de leerkrachten. Ten bewijze hiervan het 
muzikale talent van OKAN-leerkracht Peter Pinson. 
 
Peter Pinson is al vele jaren een gewaardeerde leerkracht bij de 
anderstalige leerlingen uit de OKAN-klassen. Hij spendeert zijn vrije tijd 
echter vooral al spelend op zijn saxofoon. De liefde voor dit populaire 
instrument ontstond bij Peter al tijdens de kindertijd. 
 

“Toen ik in het vijfde leerjaar zat speelden mijn twee oudere broers al 
enkele jaren ‘trommel’ in de harmonie Sint-Cecilia in mijn thuisstad 
Veurne. Mijn toenmalige onderwijzer speelde tenorsax in diezelfde 
harmonie. Hij moedigde me aan om het voorbeeld van mijn broers te 
volgen. Korte tijd later werd er in Veurne plots een ‘muziekschool’ 
opgericht. Dit bood mij de kans om notenleer te volgen. Bij de keuze van 
een instrument ging mijn voorkeur naar klarinet, maar op aanraden van 
mijn vader viel de keuze op saxofoon. Mijn eerste leerkracht kon echter 
niet goed omgaan met kinderen. Hij uitte bakken kritiek, waardoor de 
motivatie snel wegebde. Vooral omdat die lessen notenleer en sax 

doorgingen op woensdag- en 
zaterdagnamiddag, toen mijn vrienden 
gingen voetballen en ravotten. Maar ik 
wou toch ‘volhouden’ en was heel trots 
toen mijn ouders een goedkope altsax 
voor mij wilden kopen.” 
 
Peter Pinson (vooraan rechts) als trommelaar 

op de markt van Veurne. 

 
 
 
“Mede door de allesbehalve 

bemoedigende kritiek van nog steeds 
diezelfde leerkracht belandde het 

instrument diep in mijn kleerkast. Ondertussen bleef het trommelen in de 
harmonie behouden. Door mijn studies regentaat Nederlands-Engels-
Duits liep dit muzikale spoor (voorlopig) dood. Na mijn studies vond ik 
plots dat instrument. Ik ben weer naar de muziekschool in Veurne 
getrokken om opnieuw te beginnen met notenleer en lessen saxofoon. Bij 
de harmonie in Veurne leidde dit tot een plaatsje bij de altsaxen. Dit is 
vandaag nog altijd zo. Alleen speel ik nu tenorsax, wat volgens mij dieper 
en zachter klinkt. De leerkracht die mij indertijd naar de harmonie 



‘duwde’, stond zijn tenorsax aan mij af Dit blijft nog altijd een emotioneel 
gebeuren.” 
 
“Door de jaren heen groeide de interesse voor verschillende muziekstijlen 
en -nummers waarbij het instrument van Adolph Sax een hoofdrol 
vertolkt. Ik herinner mij de saxofoonsolo in het nummer ‘Baker Street’ 
van Gerry Rafferty, die mij toen wel kon bekoren. Ik was ook nogal in de 
ban van ‘One step beyond’ van de ska-groep Madness.  Jazz 
interesseerde mij toen dus minder. Mijn voorkeur ging uit naar de sax in 
de popmuziek en uiteraard in de harmoniemuziek. Ook bigband-nummers 
spraken en spreken me aan. In de muziekschool hadden we een Big Band 
gevormd, met muziek als ‘Take five, In the mood, Music to watch girls 
by, It don’t mean a thing en uiteraard ook ‘Ragtime’-dingen. Dit leidde tot 
memorabele optredens.” 
 

Familiekwartet 

 
“Omdat mijn muziekcarrière een tweede adem had gevonden, verkocht 
de dirigent van de harmonie mij toen een kwaliteitsvol tweedehandse 
altsax. De kostprijs van 750 euro was veel meer dan een maandwedde. 
Ondertussen speelt mijn 24-jarige zoon erop. Thuis oefenen is nooit een 
prioriteit geweest. Toonladders spelen is al snel saai. Bij ons thuis konden 
we echter spelen als een kwartet. Mijn vrouw op klarinet, mijn dochter als 
fluitiste, mijn zoon net als ikzelf op saxofoon. We hebben zelfs 
gemusiceerd op de begrafenis van mijn papa. Opnieuw een heel 

emotioneel moment. Maar evengoed speelden we in familieverband leuke 
deuntjes op familiefeestjes.” 
“Met een instrument bespelen verdien je niets, maar je wordt er zoveel 
rijker van op een ander vlak. Je maakt nieuwe vrienden. En vaak krijg je 
kippenvel van iets wat je samen bereikt. Dit is telkens opnieuw een 
onbetaalbare ervaring. Het zou jammer zijn dat talentvolle jongeren hun 
muzikaal talent niet verder ontwikkelen. Het is leuk, er zijn verschillende 
soorten ‘ensembles’ en (pop)groepjes, voor elk wat wils. De vriendschap 
en het muzikale genot smaakt altijd naar meer”, aldus nog Peter Pinson. 

 
 

Peter Pinson (vooraan rechts) als saxofonist bij de Nieuwpoort Concert Band. 



 VTI zoekt gastgezinnen 

In het verleden konden onze leerlingen uit de richting Vliegtuigtechnieken 

terecht in het internaat, maar dat is nu volzet. Daarom zoekt de school 
gast- of opvanggezinnen voor jongeren tussen 16 en 19 jaar. Alle details 
vind je hieronder.  

 

 



 Ere-collega Freddy Tack krijgt 

erkenning in Nederland 

 

Ere-collega Freddy Tack mag voortaan de titel van baccalaureus (bc.) en 
de titel van ingenieur (ing.) hanteren. Hij wordt bovendien toegelaten tot 
het gereglementeerd beroep van docent beroepsonderwijs en 
volwasseneneducatie. Hetzelfde geldt voor het beroep van instructeur in 
het middelbaar beroepsonderwijs. 
 

 
 
Freddy Tack was van 1 september 1968 tot 31 augustus 1983 leraar 
technisch vak mechanica in het VTI. Aansluitend was hij tot eind 1988 
technisch adviseur van de eerste graad, belast met de start en uitbouw 
van de studierichting schilderwerk en decoratie, het magazijnbeheer en 
de coördinatie van lessen- en examenroosters. In die periode is hij ook 
nog enkele jaren lesgever geweest in de leertijd bij Syntra Brugge, 
Veurne en Gent en in de opleiding tot ondernemershoofd bij Syntra Gent. 



Pakken ervaring in het onderwijs 

Na zijn tijd in het VTI vervulde Freddy Tack nog meerdere functies: 
stafmedewerker bij de Hoge Raad voor Technisch- en Beroepssecundair 

Onderwijs in Brussel (1989 – 1991), diensthoofd van de voormalige 
Dienst Europese Projecten (DEP) van het Departement Onderwijs en 
Vorming, later projectleider, staflid en personeels- en logistiek 
verantwoordelijke bij de Dienst Beroepsopleiding Onderwijs (DBO). 
(september 1991 tot augustus 2011). Tot 2011 was Freddy Tack ook 
Vlaams coördinator van het CEDEFOP (Centre Européen pour 
le Développement de la Formation Professionnelle - Europees Centrum 
voor de Ontwikkeling van de Beroepsopleiding). Tot 2012 was hij 
eveneens lector in de lerarenopleiding GPB/SLO aan het CVO-VTI van 
Brugge. 
 

Hij was meerdere jaren examinator bij de technische examencommissies 
bij de voormalige BRT, bij het voormalig Vast Wervingssecreratiaat (nu 
SELOR) en bij de Regie der Luchtwegen. Freddy Tack was  gedurende 
meer dan 22 jaar examinator in de examencommissie voor 
rijschoolinstructeurs bij het Departement Mobiliteit en Openbare Werken - 
Afdeling Mobiliteit en Verkeersveiligheid. 
 
Onze ere-collega is nog altijd lid van de Vlaamse Onderwijsraad en van 
de Examencommissie van de Vlaamse Gemeenschap - Secundair 
Onderwijs. Ere-leraar Freddy Tack is ook nu nog technisch auditor voor 
personencertificatie bij BELAC (Belgisch Accreditatie-Organisme) in 

Brussel. 
 
Freddy Tack blikt terug op een loopbaan van een halve eeuw. Zijn 
carrière startte ooit met meer dan 6 jaar ervaring in de industrie. 
Vijfentwintig  jaar avond- en weekendonderwijs mondde uit in meer dan 
25 diploma’s in verschillende specialiteiten op diverse  niveaus. Hij volgde 
ook nog 15 jaar taalleergangen Frans, Engels en ook 11 jaar Duits .  
Door omstandigheden was het de minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap uit Nederland die Freddy Tack de titels toekende. “Na mijn 
fantastische loopbaan en nu ik met pensioen ben, ga ik geen enkele van 
die titels meer uitvoeren in Nederland. Vele deuren gingen voor mij open 

tijdens mijn loopbaan. Levenslang en Levensbreed Leren is de 
boodschap!”, aldus Freddy Tack. 
 

LEVENSLANG EN LEVENSBREED 
 

LEREN LOONT! 
  



Pedagogisch directeur OKAN Rita Struys 

met pensioen 

Na een lange carrière in het Oostendse onderwijs gaat Rita Struys met 
pensioen. 
 
Rita Struys was lange tijd leerkracht chemie en biologie. Vanaf september 
2014 was ze vestigingsdirecteur in het Sint-Lutgardisinstituut. Vanaf 1 
september 2018 droeg ze als pedagogisch directeur verantwoordelijkheid 
voor de anderstalige leerlingen uit OKAN Oostende. 
 
Op haar laatste schooldag bood Rita Struys een aperitief aan. Collega’s 
brachten hun lunch mee. Alle OKAN-leerkrachten verzamelden op de 

speelplaats voor een ludieke groepsfoto. We zien Rita als de tweede dame 
van links. Tot slot trakteerde OKAN Oostende met een dessertbuffet.  
 
In november start Amélie Fauquant als nieuwe pedagogisch directeur 
van OKAN Oostende. Als ondersteuning van de nieuwe coördinator zal 
Rita nog een aantal uur blijven werken. 
 

 
  



OKAN Cocquyt bakt pannenkoeken 

 

De anderstalige nieuwkomers uit de klas OKAN Cocquyt ontpopten zich 
begin september tot echte keukenprinsen en –prinsessen. Onder 
begeleiding van leerkracht Sien Vansevenant bakten ze pannenkoeken en 
cupcakes.  
 

 

  

  



 

Vacature theatertechnicus 

Cultuurcentrum De Schakel uit Waregem verspreidt deze vacature voor 
een theatertechnicus. De sollicitaties moeten de 
personeelsverantwoordelijke bereiken tegen zondag 20 november.  
 
Info via eva@ccdeschakel.be, 0495 42 80 94 (Eva Henneman) of Cultuurcentrum 
De Schakel vzw, Schakelstraat 8, 8790 Waregem. 
 

 
 

mailto:eva@ccdeschakel.be


Arbeider betonploeg en wegenbouw 

De firma Debrabandere uit Veurne werft een arbeider aan om hun 

betonploeg te vervoegen. Ook arbeiders voor wegenbouw vinden bij 
Debrabandere een werkaanbieding op hun maat. Alle vereiste info om te 
solliciteren is te vinden op onderstaande info die we ontvingen vanuit de 
betrokken firma. 

 



 

 
  



HET IS BIJNA 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

GROOT FEEST! 

VTI Oostende 

wordt 100 jaar in 2023! 
 


